

TOUR HIGHLIGHTS

- 70% MEALS:
- 10 BREAKFAST, 6 LUNCHES, 7 DINNERS
- SPECIAL MEALS:

PAPRIKA CHICKEN, ROAST PIGLET, BBQ SQUID, MONTENEGRO STEAK (PORK), BOSNIAN FOLK DANCE DINNER, BLED TROUT FISH, CHINESE MEAL

- 4-5★ HOTEL THROUGHOUT
- ENTRANCES INCLUDED

PLITVICE LAKES NATIONAL PARK, DIOCLETIAN'S PALACE, DUBROVNIK OLDTOWN, CATHEDRAL OF ST. TRYHON, SARAJEVO TUNNEL, BLED CASTLE, , PLETNA RIDE, POSTOJNA CAVES WITH



DAY 1

SINGAPORE → BUDAPEST

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to **Budapest** – capital of Hungary.

DAY 2

BUDAPEST

(MEALS ON BOARD / PAPRIKA CHICKEN)

Upon arrival, start of our journey in **Budapest** city. The **Castle District** contains some of the Budapest's most important monuments and museums. The main sights of twin cities of Buda and Pest include **Heroes' Square**, **Fisherman's Bastian** and **Gullet Hill**, all of which offer panoramic views of the city. After lunch, you can spend your time at leisure or take a stroll along **Danube River**, which pulses through the heart of Central and Eastern Europe.

DAY 3

BUDAPEST - ZAGREB (B / CHINESE D)

After breakfast, travel to Croatia's northwestern capital-Zagreb and embark on a walking tour of this old Central European city, with its baroque atmosphere in the lower town, picturesque open-air markets at Dolac Market and great shopping. Take in sights like Ban Jelacic Square and Zagreb Cathedral. Stroll through the medieval core of the upper town to Parliament House, St Mark's Church, Stone Gate, and the ancient Lotrscak Tower.

DAY 4

ZAGREB – PLITVICE NATIONAL PARK – SPLIT (B / ROAST PIGLET L / D)

Today, visit **Plitvice Lakes National Park**, one of Europe's most impressive National Parks and a 1979 Take a stroll along the pathway and be awed by 70-meter tall Veliki Slap, the largest waterfall in Plitvice lakes. The beauty of the National Park lies in its -

sixteen lakes, inter connected by a series of waterfalls, and set in deep woodland populated by some wildlife species. Revel in a scenic drive through the Croatian countryside to **Split**, the 2nd-largest city in Croatia.

DAY 5

SPLIT - DUBROVNIK (B / HOTEL D)

Embark on a city tour which includes **Diocletian's Palace**. See the remnants of Roman heritage,
Renaissance and Gothic structures of this
contemporary city, **Temple of Jupiter** and the **Cathedral**. Then, travel along the amazingly
beautiful coast to **Dubrovnik**, the city also known as
"Pearl of the Adriatic"

DAY 6

DUBROVNIK (B/BBQ SQUID L)

This morning, enjoy a walking tour in this medieval city, recognized as a World Heritage Site by UNESCO. Explore landmarks such as the Rector's Palace, Clock Tower, the City Walls, Onofrio's Fountain, Orlando's Column and Sponza Palace. You will also see the Dominican Monastery and Franciscan Monastery with Europe's 3rd-oldest pharmacy. Spend the rest of your day at leisure.

DAY 7

DUBROVNIK - KOTOR - BUDVA / HERCEG NOVI (B / MONTENEGRO STEAK L / HOTEL D)

Drive south along the Adriatic Coast and enjoy a photostop at Europe's southern-most fjord, the **Bay of Kotor** before arriving at the coastal town and UNESCO World Heritage city of Montenegro – **Kotor**. Visit the **Cathedral of St. Tryphon** constructed in 1166 and see frescos and treasury works from the 14th-20th centuries. Continue to the 2500 year-old town of **Budva**, known for its well preserved medieval walls, sandy beaches and diverse nightlife. Enjoy a panaromic lookout as you enter the town then admire glitzy yachts in the marina or simply relax on one of the sandy beaches at your free time.

DAY 8

BUDVA / HERZOG NOVI – MOSTAR – SARAJEVO (B / FOLK DANCE D)

After breakfast, proceed to **Mostar** and witness the town's multicultural background and historical sites. Walk across the famous **Stari Most** or **Old Bridge**, re-constructed after being nearly destructed by the war.

DAY 9

SARAJEVO - ZAGREB (B / HOTEL D)

Embark on a city tour of **Sarajevo**, the site of the assassination that sparked World War I and longest siege in modern military history. Stroll down the cobbled streets of **Bascarsija**, the old town market founded by the Ottomans in the 15th century. Explore **Gazi Husrev-bey's Mosque** before visiting the **War Tunnel Museum**. It was an underground tunnel constructed during Boasnian War. Head back to **Zagreb** for our overnight stay.

DAY 10

ZAGREB - BLED - LJUBLJANA (B / TROUT FISH L / CHINESE D)

Visit Lake Bled and surround yourself in serenity of this glacier formed "paradise on earth". Enjoy a traditional pletna(gondola)ride to Bled island that feature the exquisite Church of the Assumption with Bled Castle perched high above amidst the Julian Alps. Next, travel to Ljubljana, view the twin bell towers and highdome baroque of St Nicholas Cathedral. Proceed to the foothill of Ljubljana Castle and join the walking tour of this old city at Preseren Square, named after national poet France Preseren. Continue to nearby Market Colonnade, situated between the Triple and Dragon Bridge, housing dozens of exquisite shops for some free time exploring local handicraft.

DAY 11

LUBLJANA- POSTNOJNA CAVES- VENICE (B/L)

This morning, continue to the two million year old **Postojna caves** and ride on an electrical train then walk through a series of cave halls with drop stones, pillars and translucent curtains. This cave is also home to the mysterious, unique and rare amphibian Proteus Anguinus, or human fish, as the locals call it. After this, we are crossing border to Venice, Italy for overnight stay.

DAY 12

VENICE → SINGAPORE

(B / MEALS ON BOARD)

After breakfast, free at own leisure. If time permits, you can do some last minute shopping before your transfer to airport for your flight back to Singapore.

DAY 13

SINGAPORE

We hope you enjoyed your vacation with **Hong Thai Travel** and we look forward to seeing you again for your next trip.

Updated JUN'19 DW

Remarks:

- Due to seasonal/weather subjective conditions of this itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction/transport should stated be unavailable.
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.





行程特点:

- 70% 包含膳食: 10 早餐, 6 午餐, 7 晚餐
- 特色风味餐:

匈牙利红椒鸡、深山烤猪、墨鱼烧烤、黑山猪 肉排、波斯尼亚民俗舞蹈晚餐、烤鳟鱼、中式 晩餐

- 全程 4-5★酒店
- 含门票包括:

普里特威斯(十六湖)国家公园、斯普利特戴 克里先宫、杜布罗夫尼克古城、圣特里丰大 教堂、萨拉热窝战争隧道博物馆、布莱德 城堡、布莱德湖传统游船、波斯托伊纳岩洞



Day 1

新加坡 🗲 布达佩斯

在新加坡樟宜机场集合, 搭乘客机前往匈牙利首都-**布达佩斯**,展开多姿多彩的巴尔干半岛之旅。

DAY 2

布达佩斯 (机上用餐/红椒鸡)

抵达后,开启**布达佩斯**的旅程。首先,来到**城堡区** 游览布达佩斯的重要古迹和博物馆。来自多瑙河两 岸两座的城市, 布达与佩斯包含许多主要景点包括 英雄广场、渔人堡和盖雷特山, 站在此地可以俯瞰 城市的全景。午餐后,休闲地沿着**多瑙河**巡游或考 虑自费参加多瑙河游船,欣赏河边明媚风景。

DAY 3

布达佩斯 - 萨格勒布 (早/中式晚餐)

早餐后,前往克罗地亚首都-萨格勒布。以步行的方 式游玩此城市,并感受**下城**的巴洛克气氛。参观如 画般的**多拉茨露天市场**,进行一番购物。下城著名 的景点还包括**耶拉西奇广场**和**萨格勒布大教堂**。悠 闲地探索中世纪**上城**的**国会大厦,圣马克教堂,石** 门和古老的洛特什察克塔。

DAY 4

萨格勒布 – 普里特威斯国家公园 – 斯普利特 (早/深山烤猪午餐/晚餐)

穿过克罗地亚高原地区, 欣赏一路的高山风景, 来

到欧洲最美的国家公园之一, 普里特威斯国家公 园。1979年被联合国教科文组织列为世界自然遗

息地。欣赏沿途景色伊人的田园景色抵达克罗地亚 第二大城, 斯普利特。 Day 5

斯普利特 - 杜布罗夫尼克 (早餐/酒店晚餐)

产,是由无数瀑布连接起来的十六个湖组成的,又 称作十六湖。茂密的森林也是野生动物的最好的栖

开启今早的**斯普利特**市区游,包括罗马皇帝兴建的 戴克里先宫, 欣赏复兴时期与富有浓浓哥德式气息的 宏伟建筑如**朱庇特庙**与**大教堂**。随后,沿着令人屏 息的美丽海岸线到达号称'亚得里亚海明珠'的杜 布罗夫尼克。

DAY 6

杜布罗夫尼克 (早/墨鱼烧烤午餐)

今早, 悠闲地徒步于此座被联合国教科文组织誉为 世界遗产的旧城,探索当地著名地标如教区长皇宫与 其**城墙、钟楼、欧诺佛喷泉、奥兰多石柱**和斯蓬扎 宫。还能看到多明尼加修道院和拥有欧洲第 3 大古 老药房的**方济修道院**。随后,自行探索此写意的老

DAY 7

杜布罗夫尼克 - 科托尔 - 布德瓦 / 赫尔佐 格诺维 (早/黑山猪肉排/酒店晚餐)

今日, 驱车前往蒙特内哥罗 (黑山共和国) 於 1979 年被列入文化遺產的科托尔古城。参观建于 1166 年 的圣特里丰大教堂, 窥探自 14 世纪遗留的市内壁 画。随后,继续抵达弥漫着浓浓中古世纪气息的布 德瓦-以其美丽的沙滩、丰富的夜生活和独具特色的 地中海式建筑而闻名于世。之后, 自由活动于这漂亮 海边城市。

DAY 8

布德瓦/赫尔佐格诺维-莫斯塔尔-

萨拉热窝 (早/民俗舞蹈晚餐)

早餐后,前往**莫斯塔尔**,见证这享有'文化熔炉' 美誉的地方。其古桥在战争期间被摧毁后重建,于 2004 年重新开放, 而我们亦将踏上此莫斯塔尔古 桥, 感叹其承受的历史。过后, 出发到萨拉热窝, 波斯尼亚和黑赛哥维纳的首都。

Day 9

萨拉热窝 - 萨格勒布 (早/酒店晚餐)

今日, 开始**萨拉热窝**城市游, 引发世界第一大战的导 火线城镇。此城亦是现代军事历史中, 被占领最久的 围城。穿梭在由鹅卵石铺成的巴斯卡尔斯加街道 上, 感受 15 世纪奥图曼帝国时代所遗留的痕迹。 其中包括清真寺以及战争隧道博物馆。接着,前往萨 格勒布的酒店住宿一晚。

DAY 10

萨格勒布 - 布莱德 - 卢比安纳

(早/烤鳟鱼午餐/中式晚餐)

今早,在**布雷德湖**上乘坐**传统渡船**前往该岛上的圣 母教堂, 作为其标志而闻名。参观教堂并且敲响教 堂的钟,祈祷愿望能够实现。返回卢比安纳,观赏 圣尼古拉斯大教堂的双钟楼和巴洛克式建筑风格圆 顶后,从**普列含仁广场**,步行游览此古镇。坐落在 **龙桥**和**三重桥**之间的**中央市场**,享受购买当地手工 艺品的乐趣。

DAY 11

卢比安纳 – 波斯托伊纳岩洞 – 威尼斯 (早/午餐)

今早前往两百万年前形成的波斯托伊纳洞穴 (含入 门票和电动列车)。乘坐电动列车进入洞穴后,将 徒步欣赏沿壁的壮观石灰岩石、岩柱与岩墙。岩洞 里也藏身当地一种十分机灵、没有眼睛的火蜥蜴 (又称人鱼)。午餐后,前往意大利,威尼斯入住 酒店。

DAY 12

威尼斯 → 新加坡 (早/机上用餐)

若时间允许, 您可自由活动至集合时间, 送往机场 搭乘客机回返新加坡。

DAY 13

新加坡

抵达新加坡,希望您与康泰旅行社共享美好回忆, 身心康泰。

Undated IUN'19 DW

倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代





6533 1722 #02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX www.hongthai.com.sg enquiries@hongthai.com.sg